

Title (en)

Method for measuring the audience of media streams available on demand on an IMS network and media application server for implementing the method

Title (de)

Messverfahren zur Ermittlung der Einschaltquote von Medienflüssen, die auf Anfrage in einem IMS-Netz verfügbar sind, und Medienanwendungsserver für die Umsetzung dieses Verfahrens

Title (fr)

Procédé de mesure de l'audience de flux média disponibles à la demande dans un réseau IMS et serveur d'application média pour la mise en œuvre du procédé

Publication

**EP 2149998 A1 20100203 (FR)**

Application

**EP 09164429 A 20090702**

Priority

FR 0804331 A 20080729

Abstract (en)

The method involves predicting creation of identification bookmarks (6) of media stream sections by users and utilizing the bookmarks so as to generate audience index (9) based on the media stream sections, where the bookmarks include a pointer indicating origin of media stream and another pointer identifying the section. Data relative to identification of visualized media stream (7) and the identification bookmarks created by the users are recorded by a Proxy server (3). An independent claim is also included for a media application server for measuring audience of media stream available on demand on an IMS network, comprising an audience index generation unit.

Abstract (fr)

L'invention concerne un procédé de mesure de l'audience de flux média disponibles à la demande dans un réseau IMS, lesdits flux étant fournis à des utilisateurs d'un terminal (1) par des services média (2), ledit réseau IMS comprenant un serveur d'application média (4) relié au terminal (1) par l'intermédiaire d'un serveur mandataire (3), ledit procédé prévoyant la création par les utilisateurs de signets d'identification (6) de sections des flux média qu'ils visualisent et d'utiliser lesdits signets afin de générer (8) un indice d'audience (9) en fonction des sections des flux média. L'invention concerne également un serveur d'application média (5) comprenant des moyens de mise en œuvre du procédé de mesure de l'audience.

IPC 8 full level

**H04H 60/29** (2008.01); **H04H 60/33** (2008.01); **H04H 60/37** (2008.01); **H04H 60/46** (2008.01)

CPC (source: EP)

**H04H 60/29** (2013.01); **H04H 60/33** (2013.01); **H04H 60/37** (2013.01); **H04H 60/46** (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] US 2004215698 A1 20041028 - BERTIN CHRISTIAN [FR]
- [Y] WO 0193091 A2 20011206 - KONINKL PHILIPS ELECTRONICS NV [NL]
- [A] US 2002188746 A1 20021212 - DROSSET JOSEPH [US], et al
- [A] US 2008086741 A1 20080410 - FELDMAN KONRAD [US], et al

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

AL BA RS

DOCDB simple family (publication)

**EP 2149998 A1 20100203**; FR 2934730 A1 20100205; FR 2934730 B1 20100827

DOCDB simple family (application)

**EP 09164429 A 20090702**; FR 0804331 A 20080729